
 

 

Gratulacje dla Konferencji Fa na Tajwanie 
 

Chciałbym pozdrowić wszystkich uczniów Dafa biorących udział w konferencji Fa na 

Tajwanie.  

Forma jaką przyjmuje kultywacja Dafa różni się od wszystkich form kultywacji z przeszłości. 

Jest tak dlatego, że niesiecie na swoich barkach odpowiedzialność ucznia Dafa: świętą misję 

ocalania czujących istot w historycznie krytycznym momencie dla ludzkości. Przekazywanie 

prawdy ludziom na świecie może wydawać się proste, jednak wywiera wpływ na przyszłość 

czujących istot. Aby dobrze wypełniać to zadanie, musicie dobrze kultywować. 

Wasza konferencja Fa służy do dzielenia się doświadczeniami z procesu kultywacji i 

znajdowania waszych niedociągnięć w kultywacji, tym samym do stawania się bardziej 

sumiennymi. W związku z tym Mistrz ma nadzieję, że wasza konferencja Fa zakończy 

się całkowitym sukcesem, i że będziecie jeszcze pilniejsi w kultywacji. 
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